
 

 

                                                                                           Strona 1 z 11 

PROTOKÓŁ Nr XLI.2017 

przebiegu XLI sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

w dniu 11 grudnia 2017 r. 

 

Otwarcie Sesji 

 

XLI sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto (pierwszej kadencji samorządu terytorialnego lata 2015-2018) 
zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe Miasto zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 uchwały nr 
IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 2015 r. w sprawie Statutu Dzielnicy Nowe Miasto 
(Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. 
Początek obrad godzina 14.00. 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto Zenon Rabęda. 
W sesji uczestniczyli: 13 radnych na stan Rady – 15 radnych (lista obecności w załączeniu), p .Mariusz 

Zalewski – dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Sebastian Jagiełowicz - Przewodniczący Zarządu 
Dzielnicy Nowe Miasto, p. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy, p. Małgorzata Maśko- Horyza - 
kierownik Biura Planowania Przestrzennego, p. Leszek Klim- dyrektor Komunalnego Zakładu Gospodarczego w 
Zielonej Górze, p. Jarosław Szczęsny - główny specjalista w Biurze Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej, p. 
Renata Łomża -  kierownik Biura Użytkowania Wieczystego i Opłat. 
 

2. Porządek obrad 

 

1.Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości powstałego na skutek stworzenia warunków do podłączenia nieruchomości do 

urządzeń infrastruktury technicznej lub wskutek stworzenia warunków do korzystania z wybudowanej drogi -  

druk nr 356; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego podziałem nieruchomości – druk nr 357; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zielonej Górze– druk nr 358; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Miasta Zielona Góra – druk nr 359; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Jany– druk nr 360. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad. 
 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda 
poinformował, że porządek obrad z projektami uchwał został radnym doręczony.  

Po przedstawieniu porządku obrad p. Sebastian Jagiełowicz - Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Nowe 
Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia na 2018 r. wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu 
– druk nr 361; 

2)  opinii w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Mieście Zielona Góra na lata 2018 
-2019 - druk nr 362; 
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3)  opinii w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mieście 
Zielona Góra na rok 2018 – druk nr 363; 

4)  opinii w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych – druk nr 
364; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zielona Góra - druk nr 365; 

6)  opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zielonogórskiego Ośrodka Kultury w Zielonej Górze - 
druk nr 368; 

7) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych „Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” Sp. z o.o. w Zielonej 
Górze- druk nr 369. 

 
Ponadto Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto wystąpił o wprowadzenie do porządku obrad w 

punkcie 3a-projeków uchwał w sprawie: 

1) odwołania Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - druk nr 
366, 

2) wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - druk nr 367. 
 
Głosowania nad zmianami porządku obrad: 

 
Głosowanie wniosku Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe Miasto o wprowadzenie do porządku obrad w 

punkcie 3a projektów uchwał w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz 
Spraw Społecznych- druk nr 366  i wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw 
Społecznych  - druk nr 367, 

 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 
sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia na 2018 r. wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk 
nr 361. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Mieście 

Zielona Góra na lata 2018 -2019 – druk nr 362. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 

Mieście Zielona Góra na rok 2018 – druk nr 363. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 

13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych -druk nr 364. 
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zielona Góra – druk nr 365.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zielonogórskiego Ośrodka Kultury w Zielonej Górze 

– druk nr 368. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku Przewodniczącego Zarządu o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych „Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” Sp. z o.o. w Zielonej Górze – druk nr 369. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
13 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
1 

Porządek obrad po zmianach 
1.Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 
3a. Ustalenia składu Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych : 

1) odwołanie Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - druk nr 366; 

2) Wybór Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - druk nr 367. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości powstałego na skutek stworzenia warunków do podłączenia nieruchomości do 

urządzeń infrastruktury technicznej lub wskutek stworzenia warunków do korzystania z wybudowanej drogi – 

druk nr 356; 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu 

wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego podziałem nieruchomości – druk nr 357; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zielonej Górze – druk nr 358; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Miasta Zielona Góra – druk nr 359; 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 360; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia na 2018 r. wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie 

pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk 

nr 361; 

7) opinii w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Mieście Zielona Góra na lata 2018 -

2019 -druk nr 362; 
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8) opinii w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mieście 

Zielona Góra na rok 2018 – druk nr 363; 

9) opinii w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych – druk nr 364; 

10) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zielona Góra – druk nr 365; 

11) opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zielonogórskiego Ośrodka Kultury w Zielonej Górze – 

druk nr 368; 

12) opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i kanalizacyjnych „Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” Sp. z o.o. w Zielonej Górze- druk 
nr 369. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad. 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach Rada Dzielnicy przyjęła jednogłośnie w wyniku jawnego 

głosowania wymaganą  bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, 
wstrzymujących – 0 głosów. 
 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

  

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone uwagi 

do treści protokołu ostatniej Sesji Rady Dzielnicy. Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

Protokół został przyjęty większością głosów w głosowaniu jawnym. 

W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. Wyniki głosowania: za przyjęciem – 10 głosów, przeciw – 0 
głosów, wstrzymujących – 3 głosy. 

 

3a.Ustalenie składu Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych 

 

3a.1. Radny p. Jerzy Żetecki złożył pismo na ręce Przewodniczącego Rady Dzielnicy z rezygnacją z pełnienia 

funkcji Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał pod głosowanie odwołanie Jerzego 

Żeteckiego z funkcji  Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych. 

 
Głosowanie – druk nr 366. 

W głosowaniu udział wzięło – 13 radnych. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.348.2017 w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

3a.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy zaproponował na funkcję Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, 

Rekreacji oraz Spraw Społecznych Pana Romana Rekuta. 

Radny p. Krzysztof Wołczyński zaproponował kandydaturę p. Sylwii Brońskiej. 

Radni p. Roman Rekut i p. Sylwia Brońska wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poddał pod głosowanie obie kandydatury. 

 
Głosowanie – druk nr 367. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
 
Za kandydaturą p. Romana Rekuta głosowało 8 radnych, za p. Sylwią Brońską 5 radnych. 
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – podjęła większością głosów uchwałę nr XLI.349.2017 

w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji ds. Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych wybierając 

na tą funkcję Romana Rekuta. 

Wyniki głosowania: za przyjęciem – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

4. Podjęcie uchwał  

 

4.1. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości powstałego na skutek 

stworzenia warunków do podłączenia nieruchomości do urządzeń infrastruktury technicznej lub wskutek 

stworzenia warunków do korzystania z wybudowanej drogi – druk nr 356.  

 
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości powstałego na skutek stworzenia warunków do podłączenia nieruchomości do urządzeń 
infrastruktury technicznej lub wskutek stworzenia warunków do korzystania z wybudowanej drogi - druk nr 356 
przedstawiła p. Renata Łomża - kierownik Biura Użytkowania Wieczystego i Opłat, omawiając uzasadnienie 
dołączone do projektu uchwały. 

Celem niniejszej uchwały jest ujednolicenie i uregulowanie prawa miejscowego. Obecnie obowiązują dwie 
uchwały Rady Miasta Zielona Góra i Rady Gminy Zielona Góra ustalające stawkę opłaty w wysokości 1% z tytułu 
wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego stworzeniem warunków podłączenia nieruchomości do 
infrastruktury technicznej lub stworzenia warunków do korzystania z wybudowanej drogi. 

 
Pytania: 
Radna p. Sylwia Brońska zapytała jak będzie naliczana opłata za nieruchomość po wybudowaniu kanalizacji ? 

P. Renta Łomża odpowiedziała, że tylko przy większych inwestycjach, po przeprowadzonej analizie wzrostu 

wartości nieruchomości naliczana jest opłata 1%, przy mniejszych inwestycjach opłat ta jest praktycznie znikoma. 

Radny Krzysztof Wołczyński zadał pytanie dlaczego na terenie gminy została wprowadzona opłata za część 

przyłącza wodociągowego w pasie drogowym ?. Przecież zgodnie z głoszoną deklaracją przez prezydenta 

Kubickiego w czasie kampanii połączeniowej, że nikt nie może stracić na połączeniu a w tej sytuacji mieszkańcy 

byłej gminy tracą. Nie uzyskawszy odpowiedzi zwrócił się do Przewodniczącego Rady, dlaczego do tej pory nie 

otrzymał odpowiedzi na drugą interpelacje złożoną pół roku temu dotyczącą tego tematu. Zwrócił uwagę również 

na brak odpowiedzi na interpelację dotyczącą usprawnienia ruchu komunikacyjnego przy nowo powstałych 

osiedlach w Łężycy. Również Pan Wołczyński zarzucił brak ostatecznych rozwiązań na wskazane niebezpieczne 

miejsce w Łężycy na skrzyżowaniu ulic Odrzańska, Kwiatowa, Sosnowa w interpelacji. 

 
Po zamknięciu dyskusji przewodniczący obrad przystąpił do procedury głosowania. 
Projekt uchwały nie był opiniowany na Komisji. 
Głosowanie – druk nr 356. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.350.2017 w sprawie określenia wysokości 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości powstałego na skutek 

stworzenia warunków do podłączenia nieruchomości do urządzeń infrastruktury technicznej lub wskutek 

stworzenia warunków do korzystania z wybudowanej drogi – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.2 Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki 

procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego podziałem 

nieruchomości – druk nr 357. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości spowodowanego podziałem nieruchomości - druk nr 357 przedstawiła p. Renata Łomża -

kierownik Biura Użytkowania Wieczystego i Opłat, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

Celem niniejszej uchwały jest ujednolicenie i uregulowanie prawa miejscowego. Obecnie obowiązują dwie 
uchwały Rady Miasta Zielona Góra i Rady Gminy Zielona Góra ustalające stawkę opłaty w wysokości 30% z 
tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego podziałem nieruchomości dokonanego na wniosek 
właściciela lub użytkownika wieczystego. 

 
 
Pytań nie zgłoszono. 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
Projekt uchwały nie był opiniowany na Komisji. 
Głosowanie – druk nr 357. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.351.2017 w sprawie ustalenia wysokości 

stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości spowodowanego 

podziałem nieruchomości – podjęła większością głosów.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos. 

 

4.3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Statutu Domu 

Pomocy Społecznej w Zielonej Górze – druk nr 358. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p.Elżbietę Michałowską – dyrektora Domu 

Pomocy Społecznej. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

. 
Głosowanie – druk nr 358. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.352.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Statutu Domu Pomocy Społecznej w Zielonej Górze – podjęła większością głosów.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos. 
 
4.4. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie Miasta Zielona Góra - druk nr 359. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p. Grzegorz Stodolny- inspektor Biura 

Przedsiębiorczości i Działalności Gospodarczej. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 
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Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 359. 
W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.353.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych – podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych 

inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 360. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany - druk nr 360 przedstawił p. Sebastian Jagiełowicz - 

Przewodniczący Zarządu, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Propozycje inwestycji 

zgłoszone zostały przez mieszkańców sołectwa Jany na Zebraniu Wiejskim w dniu 17 listopada 2017 r. 

,przyjętych uchwałami 1/2017-5/2017. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
Projekt uchwały nie był opiniowany na Komisji. 
Głosowanie – druk nr 360. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.354.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji 

zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany - podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.6. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia na 2018 r. wysokości 

opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w 

razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk nr 361. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia na 2018 r. wysokości opłat za 

usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia 

od usunięcia pojazdu - druk nr 361 przedstawił p. Jarosław Szczęsny- główny specjalista w Biurze Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

Zgodnie z ustawą Prawo o ruchu drogowym Rada Miasta zobowiązana jest do ustalenia corocznie w drodze 

uchwały wysokość opłat i kosztów za usuwanie pojazdów i ich przechowywanie na parkingu strzeżonym. 

 
Pytania: 

Radny p. Krzysztof Wołczyński zapytał o maksymalne opłaty za usunięte auto? 

P. Jarosław Szczęsny poinformował, że uzależnione jest to od tonażu auta ,czyli im większy pojazd tym wyższe 

koszty jego usunięcia. 

Radny p. Czesław Śnieżko zapytał czy Miasto ma jakiś zysk z tych opłat, p. J.Szczęsny odpowiedział, że wpłaty 

za usunięte auta wpłacane są na konto Urzędu Miasta, który musi z tego pokryć koszty holowania i 

wyrejestrowania pojazdu. 

 
Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
Projekt uchwały nie był opiniowany na Komisji. 
Głosowanie – druk nr 361. 
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W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.355.2017 w sprawie ustalenia na 2018 r. 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów 

powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.7. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie Miejskiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Mieście Zielona Góra na lata 2018 -2019 - druk nr 362. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p. Lucynę Poźniak - kierownika Biura 

Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom, 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 362. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.356.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Mieście Zielona Góra na lata 

2018 -2019 - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.8. Podjęcie uchwały w sprawie opinii w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Mieście Zielona Góra na rok 2018 - druk nr 363. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p. Lucynę Poźniak - kierownika Biura 

Profilaktyki i Przeciwdziałania Uzależnieniom. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 363. 
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.357.2017 w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Mieście Zielona Góra na rok 2018 – podjęła 

jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 11 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
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4.9. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w schronisku dla osób bezdomnych – druk nr 364. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p. Joannę Chabza – pracownika MOPS. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 364. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.358.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych - podjęła 

jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.10. Podjęcie uchwały w sprawie opinii  o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Zielona Góra – druk 

nr 365. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p. Małgorzatę Maśko-Horyza - kierownika 

Biura Planowania Przestrzennego. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 365. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.359.2017 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy 

Zielona Góra - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 
4.11. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany statutu Zielonogórskiego 

Ośrodka Kultury w Zielonej Górze – druk nr 368. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p. Stanisława Tarnawskiego - naczelnika 

Wydziału Sportu, Kultury i Turystyki. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 368. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.360.2017 w sprawie zmiany statutu 

Zielonogórskiego Ośrodka Kultury w Zielonej Górze - podjęła jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 
4.12. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych „Zielonogórskich Wodociągów i 

Kanalizacji” Sp. z o.o. w Zielonej Górze – druk nr 369. 

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji przez p. Jana Markowskiego - dyrektora 

„Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” Spółka z o.o. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych  - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 
Głosowanie – druk nr 369. 
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr XLI.361.2017 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych „Zielonogórskich Wodociągów i Kanalizacji” Sp. z o.o. w Zielonej Górze - podjęła 

jednogłośnie.  

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

5.Interpelacje i zapytania. 
 

 

Radny p. Krzysztof Wołczyński poruszył problemy dotyczące: 

1) numeracji nowo powstałych budynków i trudności z tym związanych ze znalezieniem adresu choćby przez 

jednostki ratownicze czy tez listonosza, pytam kto ma się tym zająć ?; 

2) dofinansowywania inwestycji przez miasto na terenie byłej gminy ; są inwestycje, do których środki są 

dokładane, np. pałac w Starym Kisielinie czy tez pałac w Zatoniu  a już do planowanej rozbudowy świetlicy w  

sołectwie Zawada – o takie dofinansowanie jest niemożliwe, jak też dofinansowanie do budowy dróg; Dlaczego 

znajduje się pieniądze na budowę ścieżek rowerowych w niektórych miejscowościach zwłaszcza na południu 

miasta a nie znajduje się pieniędzy na ścieżki rowerowe w tak dużych miejscowościach jak Przylep czy Łężyca . 

Z czego to wynika, że znajduje się środki finansowe dla wybranych a dla pozostałych standardowa odpowiedź 

zróbcie sobie z bonusa.?. Bonus miał być nagrodą dla mieszkańców a nie antidotum na wszystkie obiecane 

inwestycje jakie miały być realizowane po likwidacji gminy. 
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3) braku środków na utrzymanie wybudowanych obiektów sportowych, np. boiska w sołectwie Łężyca, gdzie nie 

dba się o zniszczoną nawierzchnię płyty boiska. Brak jest 650 zł na nawóz, który jest niezbędny do utrzymania 

właściwej struktury płyty boiska, wiecznie nie ma pieniędzy w Zakładzie Komunalnym a miało być tak pięknie pod 

hasłem prezydenta Kubickiego ułóżmy to lepiej. Niech ktoś w końcu podejmie męską decyzje a najlepiej 

prezydent bo to w jego gestii i pozamyka te obiekty sportowe jak nie ma na utrzymanie ich, niech dzieciaki idą 

pod sklep albo siedzą przy komputerach w domu. A ludziom, którzy społecznie od wielu lat  zajmują się 

organizacja i dbałością o obiekt to co należałoby powiedzieć ?  

Kolejny temat to równanie dróg w Łężycy albo nie ma pieniędzy albo zepsuty walec zresztą walec i tak się nie 

nadaje do utwardzania tłucznia więc nie wiem po co go kupowano a dziury coraz większe, nikt tym się nie 

przejmuj, oczywiście pod hasłem ułóżmy to lepiej – to pytam się gdzie jest to lepiej?   (pytanie do p. L. Klima – 

dyrektora KZG); 

Ponadto K. Wołczyński  zwracając się do Przewodniczącego Zarządu p. Sebastiana Jagiełowicza prosił aby 

poruszył problem przyznawania środków stowarzyszeniom działającym na obszarze miasta, są organizacje, 

którym przyznaje się środki finansowe niewielkie, a są i takie, które na swoją działalność otrzymują wysokie 

dotacje. Czas pomyśleć o nowych rozwiązaniach związanych z dotacjami organizacji pozarządowych aby 

zachęcać a nie zniechęcać do ich dalszych działań. 
 

8.Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zgodnie z zapisami Statutu Dzielnicy Nowe Miasto zapoznał radnych z 

terminarzem sesji na I półrocze roku 2018, t.j.. 22 styczeń,19 luty,19 marzec,16 kwiecień,21 maj,18 czerwiec. 

 Ponadto Zastępca Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Jerzy Żetecki zaprosił i zachęcił do uczestniczenia 

w uroczystości przekazania nowego wozu strażackiego do jednostki OSP w Zawadzie. 

W związku ze zbliżającymi się Świętami oraz Nowym Rokiem życzenia złożył wszystkim Przewodniczący 

Rady Dzielnicy Nowe Miasto. 

Zakończenie obrad godz. 15.30. 

 

  

 

Protokołowała                                 Sekretarz obrad           Przewodniczący 

                             Rady Dzielnicy  

……………….                                   ……………….                                   ………………… 

Sylwia Bartkowicz                           Marek Karwacki              Zenon Rabęda 


